

珍味大閘蟹套餐  
Delicate Hairy Crab Set

1957 & Co. 會員專享二人同行一人免費優惠  
Two for the Price of One Offer for 1957 & Co. Loyalty Members

江南四式拼盤 Appetizer Platter

陳醋紅蜆頭 · 水晶肴肉 · 四喜烤麩 · 淮鹽滷心燻蛋

Marinated Rosy Jellyfish Head with Aged Vinegar · Jiangsu Style Pork Trotter Aspic  
Roasted Bran Dough with Peanut & Black Fungus · Smoked Soft-boiled Egg with Spiced Salt

淮安蟹粉花膠三絲羹

Braised Sliced Fish Maw, Chicken, Bamboo Shoots & Mushrooms with Creamy Crab Roe

清蒸大閘蟹 (五兩)

Steamed Whole Hairy Crab (200g)

(追加每隻\$178 for additional order)

蟹粉瑤柱賽螃蟹

Scrambled Egg White with Hairy Crab Roe, Seafood & Dried Scallops

蟹粉鹹肉扒花菜

Stir-fried Cauliflower Topped with Hairy Crab Roe & Sliced Cured Pork

經典家上海蝦蟹炒飯

Signature Shrimps & Crab Meat Fried Rice

夠薑湯丸

Glutinous Dumplings in Sweet Ginger Soup

每位\$788 per person

(兩位起 Min. two persons)

凡惠顧以上套餐，可以優惠價\$50 享用古越龍山花雕 (五年) 乙壺 (375ml)  
Enjoy a bottle of Guyeulongshan Huadiao (5yrs) (375ml) at \$50  
upon consumption of above set menu

另收茶芥及加一服務費 (以原價計算)

Subject to tea and condiment charges and 10% service charge (based on the original price)

必須二人惠顧方可享用二人同行一人免費優惠 The offer can only be redeemed once per every two persons

家上海現金券不適用於此套餐 Modern Shanghai dining voucher is not applicable to this menu

G19-21, Olympian City 3, 1 Hoi Wang Road, Tai Kok Tsui, Kowloon

T • (852) 2869 2228 F • (852) 2869 0188

www.modernshanghai.com.hk ocms@modernshanghai.com.hk

A 1957 & Co. (Hospitality) Limited Restaurant

2021-09-17



## 1957 & Co. Loyalty Program 會員專享優惠

1957 & Co. Loyalty Program 會員凡惠顧家上海珍味大閘蟹套餐(原價每位\$788) · 即享「二人同行一人免費」優惠。

### 條款及細則

1. 此優惠只適用於堂食。
2. 必須二人惠顧方可享用「二人同行一人免費」優惠。
3. 此優惠只適用於電子消費。
4. 另收茶芥及加一服務費(以原價計算)。
5. 必須出示有效的 1957 & Co. Loyalty Program 會員咭方可享用此優惠。
6. 每枱可享用優惠多次。
7. 此優惠不可與現金券或其他優惠同時使用。
8. 如使用此優惠 · 必須以單一收據付款 · 恕不接受分單。
9. 如使用此優惠 · 1957 & Co. Loyalty Program 會員不可於是次惠顧賺取/兌換會員積分或獲取現金券。
10. 如有任何爭議 · 家上海保留最終決定權。

## Special Offer for 1957 & Co. Loyalty Program Members

Enjoy 'Two for the Price of One' offer upon consumption of Modern Shanghai Delicate Hairy Crab Set (Original price: \$788 per person), exclusive to 1957 & Co. Loyalty Program members.

### Terms & Conditions

1. The offer is valid for dine-in only.
2. The offer can only be redeemed once per every two persons.
3. The offer is valid for electronic payment only.
4. Subject to tea and condiment charges and 10% service charge (based on the original price).
5. A valid 1957 & Co. Loyalty Program Membership Card must be presented to enjoy the offer.
6. The offer can be redeemed multiple times per table.
7. This offer cannot be used in conjunction with dining vouchers / other promotional offers.
8. Split bills are not allowed for guest enjoying this offer.
9. 1957 & Co. Loyalty Program Members can neither earn or redeem points nor be given any dining vouchers for their visit if they choose to enjoy this offer.
10. In case of dispute, the decision of Modern Shanghai shall be final.